
 

 

ZÁPIS Z ROKOVANIA VEDENIA   
zo dňa 16. mája 2022  

  
Prítomní:                   Stanislav Kmeť, Anton Čižmár, Ivo Petráš, Roman Cimbala, Radovan Hudák 
                                    Ervin Lumnitzer, Jaroslav Porubän, Marcel Behún, Jaroslav Porubän, Igor Zibrinyi, 
                                    Pavol Kaleja, Jakub Palša 
    
Neprítomní O/N:      
 

 
  

UZNESENIA  

Uznesenie 16/2022  

Vedenie TUKE bolo informované o úprave rokovacieho poriadku AR TUKE. 

 

Uznesenie 17/2022  

Vedenie TUKE berie na vedomie návrh Magistrátu mesta Košice ohľadom zriadenia cyklotrasy na 
pozemku TUKE. Vzhľadom na zložitosť novej legislatívy sa bude Vedenie TUKE problematike venovať 
po 01.01.2023. 

 
Uznesenie 18/2022  

Vedenie TUKE rozhodlo, že reprezentáciu TUKE na podujatí ITAPA bude zabezpečovať UVP Technicom 
a Strojnícka fakulta TUKE. 

 
Uznesenie 19/2022  

Vedenie TUKE rozhodlo o nepredĺžení nájomnej zmluvy na telocvičňu Watsonova externej firme. 
Telocvičňu prideľuje do užívania Fakulty umení TUKE na pedagogickú a vedeckú činnosť. 

 
 

ÚLOHY  

Úloha 11/2022  

Návrh metodiky pedagogického hodnotenia výkonových pracovníkov TUKE.   

                                  T: 31.05.2022  
                                  Z: prof. Petráš 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

INFORMÁCIE  

prof. Kmeť informoval o:  
 programe návštevy zástupcov z University of Miskolc na TUKE 
 zástupcoch TUKE na podujatí ITAPA 
 výzve na návrh ocenenia Úradu pre normalizáciu za TUKE 
 oslave Štúrovcov v Martine 
 nominácii na pomoc Akreditačnej rade 

 
 
prof. Čižmár informoval o:  

 potrebe aby sa každá fakulta prezentovala jedným TOP projektom 
 
 

prof. Hudák informoval o:  
 aktualitách v rámci rozvojových projektov Košického klastra nového priemyslu 

 
 

prof. Cimbala informoval o:  
 príprave podkladov na zasadnutie Akademického senátu TUKE 

 
 

Ing. Behún informoval o:  
 energetickej analýze TUKE 
 návrhu Magistrátu mesta Košice ohľadom zriadenia cyklotrasy na pozemku TUKE 
 návrhu Fakulty umení TUKE o nepredĺžení nájomnej zmluvy na telocvičňu Watsonova 

externej firme, ktorú chce FU TUKE využiť pre vedecko-výskumné aktivity 
 

 
prof. Lumnitzer informoval o:  

 príprave pikniku na TUKE 
 ostatných aktivitách v rámci osláv 70. výročia TUKE 
 aktuálnom stave ubytovaných utečencov z Ukrajiny a riešeniach situácie zo strany štátu 

 
 

prof. Petráš informoval o:  
 výzve v rámci pedagogického hodnotenia a návrhu metodiky hodnotenia 
 programe udelenia čestného doktorátu 

 
 

prof. Porubän informoval o:  
 dohode o spolupráci so Slovak Telekom  

 
 

                                                                                               Dr.h.c. prof. h. c. prof. Ing. Stanislav Kmeť, CSc.  
                                                           rektor TUKE 

zapísal: Ing. Pavol Kaleja, PhD.  


